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ZAPISNIK   
I. redne seje sveta staršev OŠ Bičevje, 25. 9. 2012 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prisotni: predstavniki razredov oziroma njihovi namestniki (lista prisotnosti je priloga zapisnika), 
ravnateljica Miriam Stanonik in pomočnica ravnateljice Maja Novljan; Alenka Fajfar Gnezda ter Igor 
Žagar (do vključno 3. točke dnevnega reda) 
 
 
 
 
 
Dnevni red: 

1. Potrditev dnevnega reda 
2. Volitve predstavnika staršev v svet šole 
3. Poročilo o izvajanju delavnic "Motnje hranjenja" - Alenka Fajfar Gnezda 
4. Poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrta (LDN) za šolsko leto 2011/2012 - Miriam 

Stanonik 
5. Predlog LDN za šolsko leto 2012/2013 - Miriam Stanonik 
6. Predlog finančnega plana za leti 2013 in 2014 
7. Razno 

 
 
 
 
Ad 1.  
Obveščeni smo bili, da zaradi drugih obveznosti dosedanja članica sveta šole Vanja Kiswarday ne 
more več zastopati staršev v svetu šole. Na predlog predsednice sveta staršev je bila soglasno 
dodana nova točka dnevnega reda - volitve predstavnika staršev v svet šole.  
 
 
Ad 2.  
Izvedene so bile volitve za novega predstavnika staršev v svetu šole. Volitve so bile izvedene v 
skladu z določili ZOFVI in skladno s 16. členom Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovne šole Bičevje. Oddanih je bilo 15 glasovnic, od tega je bilo 14 
glasovnic veljavnih, ena glasovnica pa neveljavna. S 14 glasovi je bila za predstavnico staršev v 
svetu šole izvoljena Mojca Štraus. 
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Sklep:  
Za predstavnico staršev v svetu zavoda OŠ Bičevje je namesto Vanje Kiswarday izvoljena 
Mojca Štraus. 
  
 
 
 
Ad 3. 
Gospa Alenka Fajfar Gnezda je predstavila problem, ki se je pojavil v zvezi z delavnicami Motnje 
hranjenja, izvedenimi junija 2012. Opisala je potek dogodkov, elektronsko korespondenco med njo 
in gospodom Žagarjem ter opozorila na neprimernost kroženja te korespondence med člani sveta 
staršev - gospa Andreja Gorenc je namreč navedeno korespondenco posredovala ostalim članom 
sveta staršev ter staršem in razredniku (lanskega) 7. b razreda gospodu Mitji Thalerju. Gospa Fajfar 
Gnezda je pojasnila stališče šole do izpostavljenih problemov ter vse odgovore, ki so bili 
posredovani gospodu Žagarju. Šola je na podlagi legitimno izražene skrbi glede primernosti 
delavnic reagirala z vso potrebno skrbnostjo in to takoj. Ugotovljeno je bilo, da so bile delavnice 
izvedene v okviru predvidene teme, da pa je izvajalka odgovorila otrokom tudi na njihova 
provokativna vprašanja v zvezi s spolnostjo in istospolnimi zvezami. Pri tem pa niti slučajno ni šlo 
ne za spolno vzgojo in še manj za propagiranje homoseksualnosti. Po tem, ko je izvedela, da 
korespondenca med njo in g. Žagarjem kroži med starši, je ga. Fajfar Gnezda vsem prejemnikom 
navedene korespondence poslala prošnjo, naj se problem razreši med vpletenimi stranmi in v 
predvidenih postopkih znotraj šole. Opozorila je tudi na pravne posledice. Kljub temu je stvar prišla 
v medije (spletna stran Zavoda KUL.si - 24.KUL.net ter Žurnal). Na spletni strani 24.KUL.net je v 
zvezi z imenom gospe Alenke Fajfar Gnezda zapisano veliko neresnic, kar jo je globoko prizadelo. 
Šola si je po vsem tem priskrbela tudi pravno pomoč. 
 
Tudi gospod Igor Žagar je povzel vsebino elektronske korespondence med njim in gospo Fajfar 
Gnezda. Izrazil je skrb in dvom ali je je bila spolna vzgoja brez prisotnosti učitelja učencem 
razložena pravilno - v skladu z njegovim prepričanjem in njegovimi vrednotami, saj programa 
delavnice ni videl, za delavnico sploh ni vedel in ni dal soglasja, da se njegov otrok te tehnične 
delavnice udeleži." Povedal je, da so bile sporne slike objavljene v reviji Eva. Meni, da je bilo nad 
njegovim sinom s tem, ko je bil izpostavljen vsebini delavnice, storjeno nasilje.  
 
Gospa Andreja Gorenc pove, da je prvo pismo v zvezi z izvedeno delavnico poslala ravnateljici. Ker 
tri dni ni prejela odgovora in ga še vedno pričakuje, se je odločila, da o dogajanju obvesti ostale 
člane sveta staršev in nekatere druge starše. Ravnateljica Miriam Stanonik je pojasnila, da je imela 
junija zelo veliko dela, saj se je zaključevalo šolsko leto ter odvijalo več različnih dejavnosti. Ne ve, 
da bi dobila pismo gospe Gorenc, saj bi sicer nanj zagotovo odgovorila. Poudarila je, da v kolikor 
kdo ostane brez odgovora, naj jo čim prej kontaktira po telefonu ali na kakršenkoli drug način, saj je 
tu ravno zato, da se zadeve razrešijo. Ravnateljica je še poudarila, da se sprašuje, kaj je namen in 
komu koristi razširjanje neresničnih informacij, ki so prišle do medijev in škodile dobremu imenu OŠ 
Bičevje.  
 
Gospa in gospod Gorenc med prisotne razdelita nekaj gradiv ("Sestanek Sveta staršev - OŠ 
Bičevje: 25.9.2012, Zadeva: Delavnica motnje hranjenja", Odločba o predložitvi informacij javnega 
značaja z dne 19. 9. 2012, program delavnice Motnje hranjenja, članek »Namesto o zdravi hrani o 
(isto)spolni vzgoji« s spletne strani www.zurnal24.si). Pri tem se izjasnita, da dokument "Sestanek 
Sveta staršev - OŠ Bičevje: 25.9.2012, Zadeva: Delavnica motnje hranjenja" izraža zgolj njuno 
mnenje (čeprav je v dokumentu večkrat uporabljena tudi množinska oblika "starši"). 
 
V razpravi, v kateri so sodelovali tudi ostali člani sveta staršev, sta bila sprejeta dva sklepa, ki se 
nanašata na ravnanje v prihodnosti. Morebitni nadaljnji razgovori v zvezi z izvedbo konkretne 
delavnice, ki je bila tema današnje seje, naj potekajo med šolo in starši, ki z delavnico niso bili 
zadovoljni. 
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Sklep I:  
Starši si delavnic želimo. Šola naj zagotovi, da lahko na zahtevo vsakdo dobi program 
posamezne predvidene delavnice. Otrok, ki bi ga sodelovanje na konkretni delavnici spravilo 
v stisko, lahko zaprosi vodjo delavnice za dovoljenje, da zapusti delavnico. Vsebino 
delavnice mora otrok v tem primeru, če je to potrebno, predelati sam. 
S tem zaključujemo razpravo na temo junijske delavnice o motnjah hranjenja.  
 
 
Sklep II:  
Vsakršna korespondenca, ki poteka med člani sveta staršev, ostane med nami. Ostalim 
staršem se posredujejo le potrjeni zapisniki sej ter tisti dokumenti, za katere tako sklenemo 
na seji. Medijev v zadeve, ki se dogajajo na šoli, ne vpletamo. 
 
 
Ad 4. 
Predstavniki staršev v SS smo se seznanili s poročilom o realizaciji LDN za šolsko leto 2011/2012 
je podala ravnateljica Miriam Stanonik. Ponovno je opozorila na (pre)velik delež neopravičeno in 
opravičeno odsotnih učencev, zaradi česar v novem šolskem letu velja obveznost 75% prisotnosti 
pri urah za vsak predmet. Na vprašanje staršev je pojasnila, da se za prisotnost pri posameznem 
predmetu šteje tudi, če je otrok prisoten v šoli, vendar je udeležen pri drugih dejavnostih in ne pri 
pouku. 
 
Rezultati pri NPZ v lanskem letu so bili ponovno slabi, analiza razlogov pa je zapisana v poročilu. 
Velik problem je neresnost pri opravljanju NPZ, za katerega otroci ne čutijo, da bi bil kakorkoli 
pomemben. Eden od pomembnih ukrepov bo zato tudi krepitev vrednote znanja kot takega, ki pri 
otrocih izgublja pomen. Šola opozori tudi na pomen podpisa soglasja za vpogled v rezultate NPZ v 
9. razredu, saj se brez podpisanega soglasja pri točkovanju za vpis v srednjo šolo rezultati ne 
upoštevajo. Starši so pohvalili analizo rezultatov NPZ v poročilu, ki je tehtnejša kot v preteklih letih, 
želeli pa bi si tudi načrt konkretnejših ukrepov za izboljšanje rezultatov. Starši ponovno opozorijo 
tudi na razprave iz lanskih sej o slabih izkušnjah z določenimi učitelji ter na dogovor, da se bodo 
učitelji po razredih menjali tako, da bodo imeli vsi učenci enake možnosti do kakovostnega pouka. 
 
Glede dodatnega pouka, za katerega je v poročilu zapisano, da je bila prisotnost 100%, starši 
ponovno opozorimo, da se dodatni pouk pri matematiki v lanskem šolskem letu ni izvajal ves 
predvideni čas. 
 
Pri točki sodelovanje s starši je opozorjeno na relativno nizko udeležbo staršev na roditeljskih 
sestankih. Starši ponovno izpostavijo problem sočasnega izvajanja roditeljskih sestankov po 
razredih. Nekateri starši imajo v šoli več kot dva otroka oziroma lahko v nekaterih družinah z dvema 
otrokoma na sestanek pride le eden od staršev, zato ni mogoče biti prisoten na roditeljskih 
sestankih v razredih vseh otrok. Starši zagotovijo, da so pripravljeni priti na več sestankov v istem 
tednu, če jim bo to omogočeno. Ravnateljica obljubi, da bo šola poskusila organizirati sestanke ob 
različnih terminih. 
 
 
Ad 5. 
S predlogom LDN za šolsko leto 2012/2013 nas je seznanila ravnateljica Miriam Stanonik.  
 
V zvezi z vprašanji staršev, zakaj še vedno ostaja v programu dejavnosti športni dan v centru BIT 
(alternativa pohod na Rožnik) za 1. do 5. razred, ravnateljica pojasni, da so ji razredniki zagotovili, 
da je bil program za dneve dejavnosti, ki je vključeval tudi ta športni dan, v vseh razredih potrjen. 
Predstavniki razredov, ki so prisotni na seji in so bili tudi na roditeljskem sestanku, to potrdijo. 
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Izjema je predstavnica 5. a razreda gospa Marija Burnik, ki zatrdi, da na seznamu, ki so ga potrdili v 
njihovem razredu, tega športnega dneva ni bilo. 
 
Starši ponovno sprožijo vprašanje, ki ga zastavljajo že več let zapored - zakaj ni za vse razrede 
organiziran pohod ob žici okupirane Ljubljane, še zlasti glede na to, da pohod poteka v neposredni 
bližini šole. Ravnateljica pojasni, da imajo učenci od. 6. do 8. razreda že dovolj športnih dni v okviru 
taborov in podobnih dejavnosti. Na opozorilo, da je zanje v juniju predviden športni dan z opisom 
"športne igre in pohod" pa meni, da bi lahko predlagala zamenjavo tega športnega dne s pohodom 
ob žici. 
 
 
Ad 6. 
H gradivu za sejo je bil priložen Predlog finančnega plana za leti 2013 in 2014, svet staršev se je z 
njim seznanil. 
 
Ad 7. 
- Andreja Gorenc in Mojca Štraus predstavita svoji mnenji o vprašalniku o predvidenih varčevalnih 
ukrepih na področju šolstva, k izpolnitvi katerega nas je pozval predsednik ZASSS. V zvezi s tem je 
bil sprejet naslednji sklep:  
 
Sklep: 
Ukrepi iz prejetega gradiva so premalo obrazloženi. Zaradi tega, pri nekaterih ukrepih pa tudi 
zaradi nepoznavanja področja, starši o tako predstavljenih ukrepih ne moremo podati 
kompetentnega mnenja. 
 
- Na vprašanje glede ukinitve prevoza za učence, ki ne živijo v šolskem okolišu OŠ Bičevje, je bilo 
pojasnjeno, da je pravica do prevoza opredeljena v 56. členu Zakona o osnovni šoli. Ker se od letos 
MOL pri financiranju striktno drži zakona, šola prevoza ne more več organizirati. Na pobudo staršev 
pa se bo po svojih zmožnostih  šola potrudila razdeliti pošto oz. vabila, za skupni sestanek staršev, 
katerih otroci so ostali brez prevoza. Vabila napišejo starši, gospa Maja Novljan jih bo razdelila. 
 
 
- Na vprašanje o tem, zakaj ni dovoljen vstop v šolo med 7.45 in 8.15 uro zjutraj je ravnateljica 
pojasnila, da se na ta način zagotavlja vsaj pol ure kvalitetnega dela z učenci v jutranjem varstvu. 
Otroci med tem časom lahko počakajo pred šolo (postavljena je rampa, ki onemogoča dostop 
avtomobilom), v šolski avli ali v knjižnici. 
 
- Starše je zanimalo tudi, zakaj se interesne dejavnosti izvajajo samo po 15.35 uri. Ravnateljica 
pojasni, da pada število odobrenih (financiranih) učiteljev v podaljšanem bivanju. Če ministrstvo 
izve, da v času podaljšanega bivanja otroci niso v razredih, temveč na interesnih dejavnostih, se 
število odobrenih ur še zniža.  
 
- Glede vprašanja, zakaj so v oddelkih podaljšanega bivanja učenci različnih razredov med seboj 
pomešani, ravnateljica pojasni sistem razporejanja v oddelke podaljšanega bivanja ter poudari, da 
se je potrebno prilagajati predpisanim normativom. 
 
- Predsednica sveta staršev poda obvestilo, da bi glede na sklep z zadnje seje sveta staršev v 
lanskem šolskem letu v zvezi z delovnimi zvezki, v oktobru ali začetku novembra organizirali 
sestanek sveta staršev z vodji aktivov, ki bi bil v celoti posvečen tej temi. Sestanek bi razdelili na 
plenarni del in na sestanke po skupinah. Tako bi se predstavniki nižjih razredov pogovorili z vodji 
aktivov nižje triade, srednji s srednjo, ter višjih razredov s predstavniki aktivov predmetne stopnje. 
Starši se moramo zavedati, da nam predpisi omogočajo zgolj podajo soglasja na skupno nabavno 
ceno delovnih zvezkov, zato na strokovno presojo učiteljev o tem, kateri delovni zvezek se 
uporablja za kateri predmet, ne moremo vplivati. Omejeni smo tudi z naborom učbenikov v 
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učbeniškem skladu, za katere večinoma obstajajo pripadajoči delovni zvezki. Možnosti imamo tako 
predvsem, da v dogovoru z učitelji omejimo število delovnih zvezkov. Gospa Andreja Gorenc poda 
informacijo, da ASSLOŠ pripravlja analizo skupnih nabavnih cen delovnih zvezkov v ljubljanskih 
osnovnih šolah za lansko leto. Ko bo analizo prejela, jo bo posredovala predsednici sveta staršev. 
 
 
Ljubljana, 1. 10. 2012 
 
 
Zapisnik zapisala:     Predsednica SS 
Nataša Musar Mišeljić l.r.    Melita Uran l.r.                                               
 

mailto:o-bicevje.lj@guest.arnes.si

